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Abstract (en)
The hearing aid casing comprises at least two casing shells (2,3) and a battery compartment (8) which can be brought into different pivoting
positions. To simplify the construction of the hearing aid (1), all holders of the battery compartment (8) - hinge (10) and locking means (11,12) for
generating the various pivoting positions - are located on one casing shell (2). This facilitates the maintenance of tolerances in the production of the
device. The battery compartment (8) is also placed firmly on one casing shell (2) and cannot become detached or loose in the further assembly of
the device (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Hörgerätgehäuse umfaßt wenigstens zwei Gehäuseschalen (2,3) und eine Batterielade (8), die in verschiedene Schwenkstellungen gebracht
werden kann. Um den Aufbau des Hörgerätes (1) zu vereinfachen, befinden sich erfindungsgemäß alle Halterungen der Batterielade (8) -- Scharnier
(10) sowie Rastmittel (11,12) zur Erzeugung der verschiedenen Schwenkstellungen -- an einer Gehäuseschale (2). Dies erleichtert das Einhalten
von Toleranzen bei der Herstellung des Gerätes. Die Batterielade (8) sitzt außerdem fest an einer Gehäuseschale (2) und kann sich beim weiteren
Aufbau des Gerätes (1) nicht lösen oder wackeln.
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